

Date : 3 July 2022

التاريخ: ٣ يوليو ٢٠٢٢

Subject : The Maturity date of the Company's Loan

الموضوع: تاريخ استحقاق الدين العام للشركة

Sohar Power Company SAOG (Company) wishes to inform the Muscat Stock Exchange and the investor community that the Company is continuing to discuss with its lenders an extension of the Final Maturity Date until 30 September 2022, as it seeks to put in place plans to maintain the Plant and discuss other sources of revenue with specified third parties.

تود شركة صحار للطاقة إفادة بورصة مسقط والمستثمرين الكرام بأن الشركة ما زالت مستمرة في مناقشاتها مع المقرضين بخصوص تمديد تاريخ الاستحقاق للدين العام للشركة حتى ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٢ حيث ان الشركة تسعى لوضع خطط للحفاظ على المحطة ومناقشة مصادر الإيرادات الأخرى مع أطراف أخرى محددة.

An extraordinary general meeting of the shareholders of the Company (EGM) on 27 March 2022 resolved to continue to negotiate amendments to the Company's project financing with its lenders rather than approve the Company commencing bankruptcy proceedings in accordance with Article 69 of the Bankruptcy Law (Royal Decree 53/2019).

وافق مساهمو الشركة في اجتماع الجمعية العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ ٢٧ مارس ٢٠٢٢ على مواصلة التفاوض بشأن تعديلات تمويل مشروع الشركة مع مقرضها بدلاً من الموافقة على بدء إجراءات الإفلاس وفقاً للمرسوم السلطاني رقم ٥٣/١٩/٢٠١٩ المادة ٦٩ من قانون الإفلاس.

The Company's lenders have agreed in principle but not yet formalized their agreement to extend the Final Maturity Date of the Company's project financing beyond 30 June 2022. As a result, the Company has failed to make the payment due to the lenders on 30 June 2022 and an amount equal to OMR 39 million (USD 101 million) is now overdue.

وافق مقرضو الشركة من حيث المبدأ على تمديد تاريخ الاستحقاق النهائي لتمويل مشروع الشركة إلى ما بعد ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ ولكنهم لم يضيفوا الطابع الرسمي على اتفاقهم ونتيجة لذلك، فشلت الشركة في سداد الدفعة المستحقة للمقرضين في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ لمبلغ وقدره ٣٩ مليون ريال عماني (١٠١ مليون دولار) حيث ان تاريخ الاستحقاق فات موعد سداداه.

The shareholders' previous EGM resolution to continue to explore the bilateral contracts rather than to commence bankruptcy proceedings was on the basis of reaching a consensus with the lenders on or prior to 30 June 2022. In anticipation of a potential default on its debts, the Board of Directors of the Company have resolved to convene a new EGM to re-consider the Company commencing bankruptcy proceedings in accordance with Article 69 of the Bankruptcy Law in light of the change in circumstances.

وفقاً للقرار الجمعية العامة غير العادية السابق وافق مساهمو الشركة على مواصلة البحث عن عقود ثنائية بدلاً من بدء إجراءات الإفلاس على أساس التوصل إلى توافق في الآراء مع المقرضين في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ أو قبل ذلك. قرر أعضاء مجلس إدارة الشركة، تحسباً لتخلفها المحتمل عن سداد ديونها، عقد اجتماع جمعية غير العادية جديد لإعادة النظر في بدء الشركة إجراءات الإفلاس وفقاً للمادة ٦٩ من قانون الإفلاس.



The management of the Company will coordinate with the Capital Market Authority in respect of convening the EGM. In the meantime, the Company will endeavor to obtain from its lenders the intended extension of the debt Final Maturity Date.

ستقوم إدارة الشركة بالتنسيق مع الهيئة العامة لسوق المال فيما يتعلق بعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية ، في غضون ذلك ، ستسعى الشركة للحصول من المقرضين على التمديد اللازم لتاريخ الاستحقاق النهائي للدين.

Sreenath Hebbar
Chief Executive Officer



سرينات هببر
الرئيس التنفيذي

